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Má zkušenost s kanceláří Erasmus na 3. lf UK
     Nedávno se mi dostal do ruky časopis Univerzity Karlovy v Praze Forum 2/06, kde jsem si přečetla článek
„Erasmáci“, ve kterém zahraniční studenti programu Socrates/Erasmus vyjadřují své pocity s průběhem jejich
pobytu na Univerzitě Karlově. Samozřejmě mě nejvíce zajímal názor studenta pobývajícího na naší 3. lékařské
fakultě.
Velmi mě překvapilo jeho zobecňující konstatování, že má „hodně špatné zkušenosti s kanceláří programu Erasmus na
3. lékařské fakultě a že na místního koordinátora si stěžuje skoro každý.“ Nevěřím, že zmiňovaný názor portugalského
studenta sdílejí i ostatní zahraniční studenti Erasmu na 3. lékařské fakultě, neboť dle kontaktu s nimi vím, že výhrady
tohoto typu nemají, což dokazuje i provedená evaluace jejich pobytu u nás. Vzhledem k tomu, že s koordinátory často
jednám, tak vím, že se vždy snaží maximálně vyjít vstříc všem studentům a také vždy hledají optimální řešení při
realizaci studentských mobilit. Koordinátoři jsou vstřícní a ochotní i mimo své konzultační hodiny, ačkoli je to na úkor
jejich odborné činnosti. Bylo by škoda, aby tímto ne zcela oprávněným nařčením byla jejich práce zmařena a jejich
dobré jméno poškozeno.
Daniela Kulichová,  studentka 5.ročníku UK 3.LF


